
Starostové Liberecka besedovali s hejtmanem
a radními
14. 02. 2007 00:00

[id:4810|autor:Mgr. Langer Jiří|email:jiri.langer@kraj-
lbc.info|telefon:485 226 302|mobil:|aktualizace:]

První ze čtyř setkání hejtmana Libereckého kraje a členů rady LK se starosty obcí a měst se
uskutečnilo v úterý v sídle Krajského úřadu v Liberci. Hejtman a radní představili zejména nově
zvoleným  starostům své resorty a odpověděli i na četné dotazy účastníků.

„Spolu s členy rady plníme svůj slib, který jsem vyslovil při komunálních volbách, kdy jsem řekl, že se
chci častěji setkávat se starosty obcí celého našeho kraje. Je dobré, když si můžeme z očí do očí říci, co
je na kraji  a ve více než 265 našich obcí nového, co nás trápí, co chystáme,“ řekl v úvodu
dvouhodinového setkání – besedy Petr Skokan.

Přítomným starostům se postupně představili: MUDr. Hana Králíčková, členka rady LK
pověřená vedením resortu sociálních věcí, bezpečnosti a problematiky menšin,  Vladimír
Richter, člen rady kraje pověřený vedením resortu dopravy, Karel Dolejší, statutární náměstek
hejtmana pověřený vedením resortu ekonomického, Antonín Schäfer, náměstek hejtmana
pověřený vedením resortu kultury, památkové péče a cestovního ruchu, MUDr. Jaroslav
Krutský, člen rady pověřený vedením resortu zdravotnictví, Petr Doležal,  náměstek hejtmana
pověřený vedením resortu školství, mládeže, tělovýchovy a sportu, a ředitel Krajského úřadu
LK Bohdan Tomáš. Nepřítomné radní Víta Příkaského, člena rady kraje pověřeného vedením
resortu hospodářského a regionálního rozvoje, a Radima Ziku, náměstka hejtmana pověřeného
vedením resortu rozvoje venkova, zemědělství, životního prostředí a informatiky, zastupovali
vedoucí odborů KÚ.

„Setkání mělo výbornou atmosféru. Každý z členů rady nás upozornil na zajímavosti ze svého resortu
a také na to, na co si máme dát pozor. Myslím, že by takové setkání starostů z jednotlivých oblastí
mohlo být alespoň dvakrát ročně,“ pochvaloval si starosta Svijanského Újezdu Blahoslav
Kratochvíl.

Starostové například diskutovali o nedobrém stavu silnic v obcích či dopravní obslužností.

“Také bychom potřebovali peníze na obnovu starého dopravního značení,” posteskl si starosta
Osečné Jiří Hauzer.

“Peníze, které se ušetří za letošní mírnou zimu, půjdou především na opravy silnic,” slíbil Vladimír
Richter.



Setkání hejtmana a radních se starosty podle jednotlivých okresů budou pokračovat.

„Rozhodli jsme se tak proto, že v každé části kraje řeší starostové trochu odlišné problémy. Menší
počet účastníků nám umožní snadnější komunikaci. Na Českolipsku, Jablonecku a Semilsku budeme
jednat na výjezdním setkání Rady Libereckého kraje, abychom vyšli vstříc některým starostům
z menších obcí, zejména těm neuvolněným, pro které je organizace cesty do sídla Libereckého kraje
obtížnější,“  vysvětlil hejtman.  

Hejtman a členové Rady LK se proto zúčastní pravidelné schůzky starostů Českolipska 8.
března v 9:30 hodin, pravděpodobně v Novém Boru.
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